
 

 

                                                    

              `s-Hertogenbosch, 4 maart 2015  

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 6 maart 2015 wil ik 

graag een onderwerp aanmelden. 

 

`NB-wetvergunningen`. 

 

Naar aanleiding van het rapport van Berenschot genaamd “Een precaire balans” wil de fractie van 
het CDA uw college graag de volgende vragen stellen: 

  

1.   Vindt GS op basis van de cijfers en feiten uit het rapport van Berenschot dat de effectiviteit   

en doelmatigheid van NB-wetvergunningverlening momenteel op niveau is? Zo ja, kunt u dat 

duiden? 

2.   Zijn er naast de door GS overgenomen aanbevelingen van Berenschot nog meer 

verbeterpunten voor de vergunningverlening? Zoals het digitaal toegankelijk maken van 

hulpfaciliteiten voor de aanvrager en het in gebruik nemen van een extern sharepoint 

systeem? 
3.   Waarom is er gezien de problemen met de Brabantse vergunningverlening voor gekozen om 

geen werkbijeenkomsten meer te organiseren tussen RUDs en adviesbureaus? 

4.   Is GS bereid om het afwijkende Brabantse rekenmodel (tov andere provincies) voor het 

vaststellen van stikstofbelasting nader te bekijken? Zo nee waarom niet? 
5.     Voorafgaand aan de inwerkingtreding van de PAS verwachten alle provincies extra 

aanvragen. Hoe anticipeert Brabant hier passend op?  

6.   Het CDA heeft middels een initiatiefvoorstel al eerder gepleit voor het differentiëren van 

vergunningen met oog op de PAS. Deelt GS de mening van het CDA dat het uitstellen van 

behandelingen op vrijwillige basis voor de aanvrager dient te gebeuren? 

7.   Bent u bereid de door Berenschot aangedragen verbeterpunten in een kort verbeteringsplan 

met PS te delen? Is GS bereid daarbij de antwoorden op de vragen 2, 3, 4, 5, 6 en een 

tijdspad mee te nemen? 

 

 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

Dhr. R.C.P. Kuijken   

Statenfractie CDA  


